
Referat Seksjonsledelse møte

Møte:
Sted:

SL møte digitalt Dato:
Tid:

13. sept. 2023
19:00 - 21:00

Innkalte: SL, administrasjonen ved Tommy og Jørgen.

Andre
innkalte:

Thomas Kejser-Lervik

Referent: Jørgen Kopi til: Websiden

Forfall: Thomas Kejser-Lervik

Nr. Saksbeskrivelse/ Overskrift:
23-1 Agenda blir eventuelt juster og godkjent:

Dagsorden fikk følgende tillegg:

Vedtak: Dagsorden/ agenda er godkjent

23-2 Gjennomgang og godkjenning av referat, vedtak og aksjonspunkter fra sist møte:

Vedtak: Referat fra 17. aug er godkjent, men krever litt språkvask.
Ansvar: Tommy

23-3 Fast kort status fra administrasjonen over daglig drift siden sist og viktigste på drift neste periode:

Serieadministrasjon/ Serieoppsett:
Møte med D2-klubber over presiseringer for bruk av 7’er fotball og justering av sparkespill gjennomført.
Serie D2 i gang første helgen i september. U17/U14 i gang 2. helgen i september. Grenland Giants trekker
seg nå fra sesong grunnet skader, foreløpig strykes Giants’ sine kamper.
Raiders/Gladiators U14-lag ikke kunne stille nok spillere i første helgen. De har nok spillere i troppen og vi
håper på deltakelse resten av sesongen. Gjenværende 3 lag laget nytt oppsett og tider på en glimrende
måte seg i mellom, og holdt SU og DU + HD informert.

U17 Landslag try-out og Vennskapskamp vs GB:
Norge tapte relativt klart mot et fysisk dominerende GB. Våre gutter fikk uvurderlig kamptrening og
forberedelse mot Nordisk. Kampen og rammen rundt var utrolig positiv med veldig mange besøkende på
nye Jordal.

Ungdomsløftet:
Mer neste møte

Bredde Sr-aktivitet:
Gjøvik Swans arrangerer innendørsturnering for Bredde Senior 2. helgen i november.

Campetitions og turneringer Junior:
Høstens første campetition ble avholdt i Tønsberg 2-3. september, ca 70 deltagere. Gøy med 11 deltagere
fra 2 nye miljøer i Rogaland. Dag 1 inkluderte også praksis for nye trenere som tar grunnkurs.
Turneringen i Gjøvik siste helg i november er booket. Innbydelser sendes ut medio sept. Her er NAIF
arrangør med støtte fra Gjøvik Swans.
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Nordisk Mesterskap:
Nødvendige bookinger p.t. er gjort. Prosjektgruppe (inkl.frivillige hjelpere) må etableres i løpet av
september.

Økonomi/ Budsjett:
Ingen nye regnskapsrapporter.
Aktivitets-årshjulet for 2024 skal ferdigstilles i løpet av september. Budsjett for 2024 kort tid deretter.
Forslag til aktivitetsplan og budsjett til gjennomgang i oktober SL møte.

Vedtak: Til etterretning

23-21 KR 2024 prosess

Klubbene fikk forslag v1.0 den 4. september. Vi kaller inn til informasjonsmøte alle klubber den 20.
september på Teams/Zoom. Klubbene har deretter til 1. oktober på å sende inn skriftlige
tilbakemeldinger.
SL digitalt møte 9. oktober behandler innspillene og vi vurderer om egne møter om KR v2.0 er
nødvendig.

Vedtak: Prosessen blir som beskrevet
Ansvar: Eyvin og Julie

23-13
23-17

Status på utvidelse og eller nye utvalgsmedlemmer i DU og SU

DU og Eyvin jobber med nye navn i DU, sammen med nyvalgt leder, Paal Lislerud. Lislerud og DU har nå
diskusjoner om mulige kandidater og holder løpende kontakt med Eyvin.

Eyvin har vært i kontakt med Edvin Jenssen. Edvin sier at han er interessert i ledervervet i SU, men ønsker
seg en eller flere medlemmer til og en stillingsbeskrivelse. Denne får han av Eyvin, som samtaler med
Edvin om ytterligere kandidater og bestemmer rekrutteringsprosessen videre. Kandidater som eventuelt
ikke blir valgt får da beskjed av Eyvin.

Vedtak: Edvin og Eyvin holder samtaler.
Ansvar: Eyvin

23-4 Flaggfotball 2024-2028 strategi

Jørgen har utarbeidet et dokument med hensikt å spørre FS om midler/støtte til strategien for de neste
årene. Vedlegg/ strategidokument for Flaggfotball er under arbeid og jobbes med i alle ledige timer frem
til møtet.

Vedtak: Jørgen bes om å ferdigstille. Eyvin og Julie gir da endelige kommentarer. Har nå argumentene
og støtter dette arbeidet.
Ansvar: Jørgen

23-26 Honorert verv innen kommunikasjon og SoMe

I forbindelse med satsing på Flaggfotball og et økende behov for synlighet rundt idretten vår, ønsker
administrasjonen å utvide rollen til Jehad Timraz innen kommunikasjon og Sosiale Medier. Jehad har
gjort et meget solid arbeid helt frivillig våren 2023. Jørgen mener at Jehad er i en situasjon som student/
spiller hvor han har tid, kompetanse og øye for det vi trenger for å nå ut til ungdom og unge voksne med
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en SoMe-strategi. Det er meningen at Jehad skal dele sin tid og honorar likt mellom Tackle og
Flaggfotball. Tiden han kommer til å bruke vil langt overstige honorarets nivå.
Presentasjon fra Jehad er vedlagt.
Vedtak: SL støtte dette og ser rom i årets budsjett for å starte honorar i 2H. Honoraret i 2024 vil
selvsagt avhenge av hele budsjett for AF, som FS skal godkjenne.
Ansvar: Jørgen

23-27 Strategiprosess mot Tinget 2024

FS og President Richard Vogt har kalt inn til samling for FS, 4xSL og administrasjonen i NAIF, 10. - 11.
november. Hva rekker vi å ta med inn i Ledermøtet?
Hva gjør de andre 3 idrettene som har sine Ledermøter før denne samlingen?

Vedtak: Vi vet foreløpig for lite om dette.
Ansvar: Eyvin forsøker å få mer informasjon om denne prosessen i FS møtet 25. september.

23-28 Ledermøtet 2024: de viktigste sakene/ ønsket resultat og Klubbmøter høsten 2024

- Oppdelt i workshops: Evaluering av Campetitions, Bredde Sr aktivitet, fleksibilitet med 9 og 7
fotball og lavterskeltilbudene. Elite-evaluering, streamingproduktet.

- Presentasjon av Flaggfotball satsingen.
- Informasjonspakka
- Lisenssatser (evaluering/ minikurs i iSonen) og andre avgifter

Kommunikasjonsplan 2024 med forespørsel til klubber om å delta.
Nye utviklingstiltak knyttet til KR

- Kompetanse -kurs, clinic
- DU-innlegg?
-

Vedtak: Listen over er foreløpig. Denne må jobbes med i møtet 9. oktober.

23-29 Landslag Senior Tackle

https://amerikanskeidretter.no/wp-content/uploads/Retningslinjer-for-landslag-i-NAIF_Vedtatt-oktober2
022.pdf

Vi har utviklingslandslag for U17. Dette har vi midler til i budsjettet. Vi besluttet dette da vi alternerte
mellom U17 og U19 til Nordisk. Etter U19 EM har vi ikke vurdert/ sett grunnlaget for U19-landslag. Totalt
antall lisenser i aldersgruppen som kan fylle et U17 landslag er rett over 100 stykker.
Vi har ca. 600 lisenser (inkl. treningslisenser) på spillere 18 år eller eldre……..

Jørgen ønsker at U17 landslag ikke skal “være landslag” og heller få midler fra Utvikling. Det er veldig
mye spiller og trenerutvikling i og rundt U17 Norge. 2-3 av campene i “opplegget er åpne for alle og
utviklende, uansett.

Mens Senior Herrer bør vurderes å få noe toppidrettsmidler over budsjettet. Så vil det være opp til oss
og spillere/ frivillige trenere å finne en løsning på kostnader, stab og organisering som er bærekraftig og
IKKE presser administrasjonen. Et Seniorlandslag må kunne driftes med “ny” frivillighet, spilleres
egenbetaling og få timer brukt hos administrasjonen.

IFAF EM for herrer i 2024-26 har interessepåmelding i november 2023.

https://amerikanskeidretter.no/wp-content/uploads/Retningslinjer-for-landslag-i-NAIF_Vedtatt-oktober2022.pdf
https://amerikanskeidretter.no/wp-content/uploads/Retningslinjer-for-landslag-i-NAIF_Vedtatt-oktober2022.pdf
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Vedtak: Modellen vi har på U17 landslaget hvor organisering, trening og management i hovedsak skjer
utenfor tiden til administrativt ansatte er eneste veien dette kan gå. Spillernes egenandeler vil måtte
dekke alle kostnader bortsett fra et bidrag i NAIF budsjett som dekker mesteparten av reise og
oppholdskostnader for stab. Vi må få tak i detaljene og frister og deretter presentere dette for klubber
og spillere. Påmeldingsfrist er november 2023 ifølge IFAF, for å delta i EM-syklus 2024-2026.
Ansvar: Jørgen

Signaturer: Dato:

______________________________ _________________________
Eyvin Nygaard Sommerseth Julie Wedum Heiberg
Seksjonsleder Amerikansk Fotball Personlig vara til Seksjonsleder

______________________________ _________________________
Jørgen Benestad-Johansen Thomas Kejser-Lervik
Sportssjef Amerikansk Fotball i NAIF Sportsdirektør i NAIF


